



(see below for English)

## **Règlements généraux Fondation Chelsea - changement le 8 avril 2024.**

Article 10.9: Dissolution : Exigé par l'Agence de Revenu Canada (ARC), paragraphe modifié :

De : Advenant que la Fondation cesse ses activités, les fonds accumulés et propriétés (fixes et mobiles) devront être transférés selon les conditions annoncées dans les Lettres patentes (article 1.5.)

**À : Une fois que l'organisation a dissous et payé toutes ses dettes, elle distribuera ou disposera de ses biens restants à des donataires reconnus, comme décrit au paragraphe 149.1 (1) de la Loi de l'impôt sur le revenu.**

-----

## **By-Laws Chelsea Foundation – changes made April 8th, 2024**

Article 10.9: Dissolution: As required by Canada Revenue Agency (CRA) changed paragraph:

From: Should the Fondation Chelsea legally dissolve, the accumulated funds and properties (immovable and movable) shall be transferred as per its Letters Patent (article 1.5).

**To: After the organization dissolves and pays all its debts and liabilities, it will distribute or dispose of its remaining property to qualified donees as described in subsection 149.1 (1) of the Income Tax Act.**